
Z A P I S N I K
ea 13 (IV) znjedničke sjednice Opštinekog vi.leća i Vi.leća radnlh 
zajednica Skupštine Ban.ia Luka održane u četvrtak 5 februara 197o* 
godine u Vijednici Doir.a kulture u Ban.1a Luci.

SJednica je počela u 9 časova.
Sjednici preds.ledava prets.iednik Skupštine opštine

Živko Babič.
Zapisnik vodi radnik organa uprave stenograf Anita

Ćuković.
Sdednici prisustvu.ius poslanicis Vuko.lević Slavko,

Afgan Jelena(Aleksić Dr.ČedotBosnić Brane #Ivanić Jovan »Jajčević 
Ivica,Kapetanović Dr.Haean#Mešinović Tasim#Popović Milorad#Pucar 
Svetozar#Vukić Ante i Trkul.la Mile.
Prisutnis Mihn.ilo nonović -sekretar Opštinskog koniteta#Halid Kule- 
nović - predsjednik Socidalističkog Saveza#Milan Kecman -predsjednik 
Opštinskog Sindikalnog vijeća i Simo Tadić.

Preds.lednik Žtvko Babić otvara sjednicu i konstatu.ie 
da .ie prisutno 1о9 odbornika a odsutno 21 odbornik.

Odsutni odbornicis Grbić Lazar#Ilić Njegoslav,Joka 
Sto.1an#Koprivica Boško#Kovačević T)orđe,Latifić Jasmin#01jača Duško, 
Stankov Radovan#Truba.iić Radivo.1e#Višekruna Vaso#Dinulović Predrag, 
Golubović V.1ekoslav#Haznodar Razi.ia#Ko.1ić Vlado#Popović Pero#Prohaska 
Aleksandar#Sabl.1ić Žarko#Stefanović Nev nka#Zvirkić Ha.1rudin i ši.1a- 
ković Ivan.

Pretsdedava.lući Živko Babić otvara pretres po priml.le- 
nom dnevnom redu.
Konstatu.le da Је predloženi dnevni red u potpunosti usvo.len i tos
l.Izv,1 eštaj Štaba za odbranu od elementarnih nepo^da o preduzetim 
mjerama u periodu posli.le 31.12.1969.godine.

2.1zvještaj Štaba za privrereni em.1eštaj stanovništva.

3. Pri.1edlog Odluke o izm.leni St ituta opštine Ban.1a Luka.
4. Prijedlog Odluke o osnivan.1u Ponđa za obnovu Ban.1a Luke.
5. Pri.1edlog Odluke o posebnom dođatku za rai nike evakuisanih škola.
6. Pridećlog Odluke o m.1erama neposredne društvr e kontrole ci.lena
7, Pri.1edlog Cdluke o zadržavanju stanarine na nivou od 31.12.1969.g.
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e.Prijedlog Odlulce o di.ielu sredetava koji ee izdvaja iz fonda 
zajedničke potrošnje za pokriće razlike u stanarini u 197o.god,

9. Prijeđlog Odluke o parcijalnom urbanietičkom rješenju e ambe- 
nih naeel.la budžak I i Budžak II.

10. Pri.1edlog Odluke o područ.1u #uslovirra 1 načinu eksploatacije 
šljunka.

11. Pri.ledlog Odluke o deponovanju zemlje i otpadnog građevinekog 
materi,1ala.

12 . Pri.iedlog Odluke o prestanku važenja Odluke o visini naknade 
za vađende šljunka 9pi.1eeka i kamena iz vodotoka.

13. Pri.1edlog Odluke o izmjeni Odluke o oenivanju Fonda voda 
opštine Banja Luka.

14. Pri.iedlozi rješen.ia o razr.1ešen.1u načelnikat
a) Sekretarijata Skupštine,
b) SekretariJata sa đruštvene službe,

15#Pri.iedlogzi r.1ešen.1a o postavl.1en.1u naČelnikat
a) Sekretari.1ata Skupštine
b) Sekret rijata za stambene poslove,
c) Sekretari1ata za zdravstvo.invalideku i boračku zaštitu*
d) Sekretarijata za prosv.ietu i kulturu.

16.Pri.iedlog Hješen.1a o izboru sudija Opštinskog suda u B*nja 
Luci,

l7«Fri.1edlog Rješenja o razr.1ešen.1u eudije Opštinskog suda u 
Banja Luci.

18. Pri.1edlog Zaključka o raspisivanju objave za izbor jednog 
sudi.ie Opštinskog suda u Ban.1a Luci.

19. Pri.1edlog R.1ešen.1a o imenovanju prede.1ednik;t i članova Savjeta 
za etambenu politiku.

20. Pri.1edlog Rješenja o imenovan.1u pretejednika i članova Uprav- 
nog odbora Fonda za obncvu Ban.1a Luke.



2 1. Prijedlog Zakljucka o potvrđivan.1u Statuta Fonda za školo- 
van.1e djece učesnika NOR.

22. Pri,1edlog Rješen.la o sprovođen.1u redovne likvidacije preduze- 
<5a "Kvalitet"•
23. Pri.1edlog Zakl.lučka o odobren.lu šumsko-privredne osnove ŠIP 

"Kozara" iz Boeanske Dubice.
24. Pri.1edlog Zakl.1učka o sman.1un.1u ci.lene zeml.lišta za izgradnju 

Hladnjače.
25. Prijedlog Zakl.1učka o potvrđivanju Statuta M.lesne zajednice 

Bistrica.
26. Pri.1edlog Zakl.1učka o davanju saglasnosti na plan za unapre- 

đftvtUfcje i zaštitu ribl.1eg fonda Organizaci.ii sprotskih ribo- 
lovaca Вадја Luka.

27*Prijedlog Zakl.iučka o davan.1u saglasnosti na Pravllnik o 
koristenju ribljeg fonda 0rganizaci.1i sportekih ribolovaca 
Ban.1a Luka.

28.Pri.1edlog Zakl.lučka o odobren.iu stalne lokaci.le za izgradnju 
Hladn.iače.

Pri.1e prelaska na dnevni red, drug Živko Babič otvara pretres 
po zapisnicima i to t
ва ll(IV) zajedničke sjednice Skupštine opštine.
Drugovi:Jovo Ivanič.Stevo Vučkovič fBranko Reljič fStevo Gajić, 
Boro GatarićtGrbić Lazar pravdaju izostanak sa 11 (IV) sjednice, 
a Lučić Tomo pravda izostanak sa lo ,11 i 12 zajedničke s.1ednice.

sa 12(IV) za.1edničke s.lednice Skupštine op'tine 

Tadić Novak pravda odsuetvo sa 12 sJednice#dok Rajić Vlado 
tvrdi da ,1e bio prisutan s.1e'dnici , te predlaže da se to unese 
u zapisnik.
Usva.1a.1u se sapisnici sa 11 i 12 sjednice Skupštine opštine.
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Ad / 1
IZVJEŠTAJ STA5A ZA ODBHANU OD ELEMENTARNIH NEPOGODA 0 IREDUZETBJ 
MJERAMA U PERIODU POSLIJE 31.12.1969.GODINE.

Preds.ledavajućl Živko Babić predlaže da ee odamh pređe na dru u 
tačku dnevnog redš , te da ae posli.le toga vodi diskusija po 
obe tnčke.

Ad/ 2
IZVJEŠTAJ ŠTABA ZA PRIVREMENI SKJEŠTAJ STANOVNIŠTVA.
Issvjestilac г Mllorad Popović

Prede.1edava.1u6i etvara diskuei.lu pe evf dvi.le ta6ke dnevnog 

ređa.

ŽIVKO BABIĆ

Ja mielirp đa ima toliko da ee govori ,ali oanovna inisao ,1e da 
ae Skiipštinn obavi.leeti Sto su orpani u tom vremenu radili.
Dobro bi bilo da se ovn dvi.le informaci.le sačuva.iu ,.1er mogu 
koristiti k^o informaci.ln na terenu.Toliko ima otvorenih zađa- 
taka i problema.

4
ČARDŽIĆ MIRSAD
Intere8ira me da li ,1e urnčunato u ротоб i ono što .1e đato u 
prođavnice da ee proda.

KILORAD POPOVIĆ

Naplašeno .1e,da sva ротоб So išla putem proda.le đo 31.XII.69. 
d.lelio .1e Štab 6ebad i hranu.Svi podatci su izneaeni u izv.1eš‘a.1u 
ko.ii sam podnio ovo.1 Skupštini.
GAČIĆ DUŠAN
Ne slažem ee sa iz.lavom da ,1e sve građanstvo sm.1eštenofpošto 
kod nas u m.1esno.1 za.lednici Ke.1đan ima боо elučn.leva nesm.1eš*e-

nih .
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ŽIVKO B/.-BIĆ

Poručeno јв još 500 prikolica, pristupilo se izgradnji baraka za 
još 530 porodica i 224 vagona se pripremaju, a to su vagoni na 
"Vitaninkinom" koloeoeku, i kili bi završeni, ali su vagoni da se 
prebace za škole, tako je usporen termin. Kad ш  530 porodica smje- 
sti u barake i dodju jošte prikolice i vagoni, ostaju nam još da 
se smještamo u stanove obilježene sa 2, 3 i 4. Predložio felii da se 
pomjeri datum smještaja porodica, jer kako je drug Milorad rekao 
do 15 februara, &хк to je nerealno jer će barake biti zaferšene ko- 
ncem februara, prema tome da se pomjeri do konca feferuara. 0 U me- 
djuvremenu će poceti građjevinska sezona, dalji osposobljavanje ku- 
ća, Možda nebi trebalo tvrditi, može nas situacija natjerati i po- 
griješit vremenske prilike. Ja bih predložio da mi kategorički ne 
tvrdimo, već da to bude naša orjentacija.

MARICA SOVILJ

Slažem se s cijelim izvješta^em, ali feih htjela da napomenem tek sad 
pred nama postoje problemi. Pznajem situaciju koja se odigrala oko 
privremenog smješta^ja. Sad nastaje sezona sanacija objekata i rje- 
šenja. Ja ispred Mjesne zajednice Centar ističtm da pred nama sto- 
je veliki problemi, manje-više iz ličnih problema, čine nam proble- 
me, bilo stručni kađrovi ko.ji hoće da napuste Banjaluku. Mi nemožemo 
preko noći samirati tolike objekte. Doabar dio radnih Ijudi koji su 
bili podstanari, oni ostaju bez smještaja, a o tome nešto bi trebalo 
poduzeti. Mi nemamo mcgućnosti da te Ijude smjetimo. Nama u Mjesnoj 
zajednici Centar stalno predbacuju, imate garaže i šupe. Imamo 17 
garaža gdje su isključivo službenici Skupštine opštine. Ti ljudi su 
dobili prikolice, a i kuće su im ispravne. Predlažem da se donese 
osluka da se tim l^udima daju garaže, šupe za privremeni smještaj.

ŽIVKO BABIĆ

To oe već odlučeno da se dadnu garaže, tako kad dodju mjesne zajedni- 
ce sa prismenim zahtjevom za te i te garaže, izdaju im se odobrenja 
od strane Sekretarijta narodne odbrane.
iieka drug sekretar Rajko Stupar na ovo pitanje odgovori.



RAJKO STUPAR
6 —

Kad god su Mjesne zajednice došle sa zahtjevom da im se usupe 
odredjene garaže, dato im je odobrenje.

ŽIVKO BA21Ć" 1 i
Neka Sekretar Mjesne zajednice podnese zahtjev za odredjehe ga-

.

raže i dobiće odobrenje.

MILORAD POPOvIĆ 

Imamo dva zahtjeva.
1) da se smještaju stvari, za to nemožemo dozvoliti gajjaže;
2) predvidja se izgradnja depoa, gdje će se vršiti smještaj stvari
3) Što se tiče oduzimanja garaža, za stanovanje imali smo 1333 S&“ 

raže, a veliki broj ljudi napustio je te garaže i poslije toga 
smo obustavili izdavanje garaža. Ako bude trebalo i dalje za 
smještaj, neka se dađe zaditjev, pa ćemo mi te garaže osposobi- 
ti za stanovanje. Prinatam rok do kraja £efcruara a tim bi tre- 
balo privemeni smještaj okončati.

MARICA SOVILJ.....ш9 ....... ...............
/
Ivrdim da ima veliki broj ljudi koji nisu smješteni.

ŽIVK9 babić
. #

Dobiće se 300 prikolica, biće završene barake, a i smješta«j će 
se izvršiti u kuće obilježene 1 , 2, 3 i 4, završiće se vagone, 
prema tome biće svi smješteni. Nezgodno je jedan kolektiv optu- 
žiti.
Napao bih tlh 17 drugova iz radne organizacije koji su trebali 
ustupiti svoje garaže, a nisu htjeli, ali ako treba u te garaže 
smještati kauče, a istjerati kola koja vrijede i 3 miliona, on- 
da smatram da je nepravilno.

ESHIJA KAPETAROVIĆ
Neka se dostavi spisak prikolica po Mjesnim zajednicama koje sto- 
je prazne.
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MARICA SOVIU— '■ • ---—  т-
Vi sbe upoznati kakvu srao tai borbu na tcrenu vodili«

ŽIVKO BABIĆ 
/

Dokažite da je spisak predat Sekretaru da se izvrši oduzimange ga- 
raža.

KAJKUT VOJISLAV " L —
Ба se izvrši ozbiljna revizija prikolica koje su podjeljene. Nije 
rjedak slučaj da prikolice stoje prazne,a Ijudi stanuju u kućama. 
Ima pred dvojkom prikolica.
Molim da se moj prijedlog usvoji.

HRLE NAZIF

Kad je diskusija o prikolicama, napravili su nered na terenu.
Treba donijeti odluke da sve prikolice kad ne budu trebele da se 
povuku u Mjesne zajednice i da se licitiraju. Kesmiju ostati na 
terenu i kontrolu odmah uvesti. Predlažem komunalnog redaira, ne- 
ka iz Opštine bude jedan ćojvek, te da se uhvate da nisu sve pri- 
kolice iskorištene, te takve da se vrate mjesnim zajednicama.

MALEŠEVIĆ LAZAR
Da se prikolice koje su nabavljene ne podjele, dok se ne izvrši 
kontrola prikolica postijećih.
Predlažem da se dodjeli gradjevinski materijal onima koji mogu 
popraviti kuće, a dobili su prikolice i onda da se te prikolice 
oduzmu i dodjele drugima koji nemaju smještaj.

MULAOMEROVIĆ HEMBUDBt

Prikolice su davane bez ikakvih kriterija. Mjesne zajednive da- 
vale su prikolice i onima što su im zgrade obilježene sa 2 i 5» 
a kod nas ima 7, a nema prikolica. Trebalo bi vidjeti dokle ćc se 
te prikolice koristiti.
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ŽIVKO BABIĆ

Nemojmo drugovi da obezznaČimo ogromne napore gradjana Čitave ko- 
mune, naših svih šbabova, Ijudi Koji su noći proveli u akciji, ne 
možemo se reći bez itcakvih kriterija. Mi smo kao Opštinski štab 
ovlasbili da se oduzmu prikolice koje nisu iskorištene« Nenojmo 
drugovi da od tih izuzetaka napravimo pravila, pa da sutra u Ju- 
goslaviju krene vijest : "Službenici Skupstine opštine nedaju ga- 
raže"* Za one službenike SO-e kcji nisu htjeli dati garaže, moraće bi 
biti politički odgovorni, ili drugarica Marica Sovilj, Nemojmo 
da sc zalijećemo« Nas strah hvata, doći će proljeće, a nismo dd- 
govorili na pitaaje "što će biti sa privutnim stanovima i gradnja- 
ma"? Mi smo jučer raspravljali kako ćemo uskladiti izgrađnju, ra- 
zvijati privatnu inicijativu iz porušenog materijala. Nije uredu 
što se ova^ materijal ustupa "Sirovini", i oni bo prodaju. Tre- 
balo bi da se to izlageruje* Možada ćemo nekome dati taj materi- 
jal, a onda nećemo trebati dati pare. Ima niz stvari na kujo ni- 
smo dospjeli odgovoriti, gresaka je bilo i biti će ih.

MILORAD POPOVIĆ

Drugarice i drugovi, ja moram reLdi pojašnjenja izraziti da drug 
Šemsudin lupa, drug je donio prozvoljnu oc^enu neodgovornu na 
ovom skupu. Nemože niko od nas kazati da.su prikolice davane bez 
ikakvih kriterija. Takva jedna površna ocjena ne može se za ni- 
koga dati, jer mi ćemo prenijeti u javnost i sutra će se reći da 
su djelili prikolice bez ikakvih kriterija. Ponavloam, ti kri- 
teri^i su bili dostupni svim gradjanima i svaki gradjanin je mo- 
gao koristiti i imao je pravo da se pojavi i Ijudi su bili oba- 
vješteni putem radia, da ukoliko nadje da je netko prekršio, da 
prijave štabu. Dosada je bilo obavještnja za 43 prikolice, a 
imajjio Još obavješter ja za 49 prikolica, ali to ne zanči da i os- 
tale prikolice nisu iskorištene. Vi možete da vidite prikolice 
pred kućama obilježenim sa 2, ali to ne znači da su prikolicu 
dobili stanari iz te zgrade, već su Ijudi kojima je kuća ošte- 
ćena i ne mogu da spoje svjetlo i uzimaju vodu, dovukljn priko- 
licu uz kojih mogu koristitisvjetlo i vodu. Ukoliko pstoji da 
je netko iz 1-4  primio prikolicu, molio bih da se prijsjavi, ka-
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ко bi se mogle istima te prikoLice oduzeti, biće organa koji će
to uraditi, Da ne dajemo površne ocjene, kako s stanovišta dodi- 
jeLimanja pomoći ieaaamo ljudi koji nam prigovaraju što su neki 
ljudi dobili kredit. Kredit ima nekoliko svojih funkcija, pa 
čak kad bi bila situacija da nam se i promakne po koja greška, 
to nebi bilo mnogo od 32.000 gbadjana, a mcramo imati poštova- 
nja i prema onima koji su u svoje stanove smjestiti porodice, a 
takvih je 1400 gradjana. Ima gradjana koji su dali svoje garaže 
za smjestaj. Kad se raspravLja da budemo odgovcrni i da ne kri- 
tikuoemo proizvotjno i neodgovorno..

ffAIL IVICA

Ono što tie drug Mišo rekao tačno je. Mi smo zfcog takvih neodgo-• «
vornih izjava izgubili 4 noći u obilaženju kamp prikoLica, i us- 
tanoviLi da su sve iskorištene. To što LJudi prigaju, dato Lju- 
dima u 2 to nije tačno, mi smo daLi govjeku koji je imao obilje- 
ženu kuću žute, a stavljena je prikolica pred dvojku radi pri- 
kLjučka struje i vode, prema tome neka se provjeri kako su šta- 
bovi radiLi.
PredLažem: Mi na našem području imamo 72 podstanara s prodicama, 
moj je predLog da bi trebaLi tim podstanarima dati smještaj u 
vagone na "Vitaminkinom” terenu i da tu napravimo centar za sve 
podstanare. To je Lakše nego staviti u liagone drugove s PiLane, 
koji su imaLi smještaj u drušvene stanove, da im se dadu ba- 
rake.
To su podstanari koji su biLi prije bemLjotresa.

KAPETANOVjlĆ Dr IiASAN

Ja bih rekao da nebi trebaio s sitnim probeLmima da se uman.ji 
značag adkcije koja je učinjena. Kazne vesti se Lansiraju. Ja bih 
preporučio da informaciona služba upoznaje redovno o mjerama koje 
se poduzimaju. Prije par dana sam čuo da stanovi koji se izgra- 
djuju u Budžaku da nemaju infrastrukturu i da će otežati mcgućnost 
brzog useljdnja. Htio sam napomenuti, možda i nije tačno. Ima je- 
dna stvar na koju moram skrenuti pažnju, a to je, kako obezbjedi- 
ti najosnovniji sanitarni minimum, kako obezbjediti da u svakoj
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Mgesncg zajednicl bude odaaz smeća regulisan, te da se vodi га- 
čuna o naoosnovnijem sanitarnom minimumu. Topljenjem snijega stva- 
raju se usiovi za boLest. MoLio bih drugovo da se donese odLuka 
po. &ojoj treba poštivati red čistoće.

JAi.KOVIĆ LJU В П Ш

SLa'žem se sa svim što Je rekao drug Mišo, aii imam primjedbu na 
izvještaj gđje piše: trećeg decembra '1969. godine mogii dati sa- 
opštenje da nam nijedna porodida ne mora biti pod šatorom, jer 
smo s. u svojim depoima imaLi nerasporedjenih prikoiica i autobusa, 
a na skLadištu dovoijno materijaia. Smatram da bi možda trebalo 
izbjeći da ide u javnost da je Qa skladištu, odnosno đepou biio 
dovoijno prikoiica, autobusa i materigaia, da se to ne bi krivo 
protumačiio.

VILORAD POPOVIĆ -- 1 ■■■■?-...  —  ■
Neće gradjani zamjeriti ako se kaže da je Štab uvijek imao maLih 
zaliha, a to se pokazalo kao povoijno, kad se 5 1*L2.1969*godine 
pojaviLa potreba posLije zemljotresa. Ima slučaj da nam je jedan 
drug bio do 14.1.L970.goaine pod šatorom - gradjanima treba reći 
istinu - •

M JIĆ  LJUBOu.LR

MisLigt da je u izvještaju trebalo iznijeti pomoć primljenu u di- 
narima. PredLažem da se to prenese u finansijskom efektu, jer 
ima tu raznih mjera i vrsta robe kojima зе teško ocjeniti vrije- 
dnost i nismo u stanju kroz takav prikaz sagleđati obimnost po- 
moći.

MILORAD POPOVIĆ
Može se dati po tekućim cijenama, aii pravi efekat će biti kada se 
vidi koliko se robe prodalo i koLiko smo za to đobiLi para. Za 
prikolice smo dobili 2,5 miLictHajarde dinara.

SIMO BADIĆ

Poznato je da imamo 500 prosvjetnih radnika evakuisanih ,pcstas|lja
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зе pitanje što je uČinjeno za te radnikc, čije su kuće obiljo- 
žene sa 6 i 7» a muž i žena su otišli sa evakuisan* djecom. 
Trebalo bi da ae pribavi podatak koliko je tih IJudi, da iu se 
obezbjedi smješta^, a ne kada se vrate da se nađju na ulici«

JflVOR TOMISLAV ,
« / •

Od svih škola tražoni su podaci«

HiiHJEZ RADOVAH 
• •

Ha partijskom aastanku drugova MJesne zajednice Centar гебепс je 
da ima 210 raspoloživih garaža. Drugo koliko mi je pznato oamo 
2-3 službenika ctanuju tamo, a to јб uglavnom 2 garaže* Tu su 
stavljene i moja i sekretarova garaža na raspolaganje. Ja cam 
rncju garažu stavio na raspolaganje# Ка tom području lma i ra- 
dnika iz Čajevca oni su prije stanovali, a sad su stavili tu 
svoja kola. Pređlažem da se to ispita. 11a sastanku komunista je 
to raspravljano.

УЦК0Ј1Л/ IĆ SLAVKO
' ' // / t* * * '

Trebalo bi da Mjesne zajednico nadju mogućncsti za izgrađnju, od- 
nosno lociranje baraka«; Mi nem&mo gdje da postavimo baraku za 
m^esni ufced. Trobalo bi da Stambeno preduzeće da nadje mogućnost 
za lokaciju.

SEllIJA TAB KOVIĆ

Ja ću u svojoj diskusiji osvrnuti se na cmjestaj prosvjetnih ra- 
dnika. Na prošloj cjednici Skupštine је гебепо da Je formirana 
komiaija «a s^ještaj prosvjetnih radnika. Molila bih da mi se 
kaže, da 11 je kcmisiji poznato kollko ima prosvje^tnih radnika 
bez smještaja i koliko im treba obezbjoditi emještaj.

JAVOR BOMISLAV

Tražill smo podatkc 1 od većine škola podaci nisu dostavljeni.
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VI вшо ponovno urgirali, dosada smo dobili podntke aamo za 
5 škola.
ŽIVKO BABIG '
Табпо .1e da .1e pred nama veliki posao 1 briga.ICisliro da <5emo 
u prolleđe do6i u težu situacilu i da бе nam veliki bro.1 lludi 
ka^ati što smo radili zimi.Zaboravlt бе se i nn poplave i pro- 
gnozirani pemllotree, da smo u raziim situaci.1«roa nalagali 
elužbnma i organizacilama da odlažu programe obnove i da se 
prihvate drugih hitnih stvari.Da požurimo s rleštnlem sm.leštaja, 
da ne skrivamo & ni da uveli6avamo ,ve6 da realno oclenimo. 
Predložio bih da na osnovu ove diskueile usvolimo I.Izvlešta.1 

Štaba za odbranu od elementarnih nepogoda o poduzetlm mltrama 
u periodu poslile 31.12. 1969.godine.

Jednoglasno se usva.1a.
*

Savllam na glasan.le Izvlešta.1 Štaba za privremeni smleštal 
stanovništva . Izv.1ešta.1 se lednoglasno usvala.

Ovim se razrlešava Štab za privremeni sm.1eštn.1 stanovništva 
,1er idemo na osnivan.1e Sekretarilata za stambene poelove ko.1i 
preuzima sada tu funkcilu.
Mi možemo u ime građana naše komune da se zahvalimo đru-ovima 
ko.1i su obavili zna6a.1an i težak posao.Ja bih se posebno znhva— 
lio drugu Miši kao rukovodiocu ko.1i se svolski prihvatio posla. 
Mislim , u zadnje vri.1eme poslnnici su po6eli da organizovanile 
d.1elu.1u kroz sekci.lu poslanika.Dobro .1e da drugovi pokušaju 
koliko mo'm više razvezati svolu iniclativu.Dosad .1e veliki 
brol poslanika bio zaduŽen za specilalne zadatke a snda se mogu 
više posvetiti ovom zađatku.
U diskusili Je dato vtše pri.ledloga
1) Mi бегоо i đnlle produžiti izgradnlu bamka i preuređen.le

vagona.



2.Sm.1eStaii llude u poatoleće ob.1 ekt«» koli eu oenadeni 1 ,2,3 
i 4 .

3) Da ee smleate porodice kole su bile pri.le zemllotresa podsta-
nari.NaSa briga ,1e sa eve građane lednaka.Drug Pail 1e 
pređloŽio da se ti podstanari smleste u varone na podruSlu 
Vitaminke.

Što se ti<5e postavl.lenog pitanla u vesi sakupnine sa prikolice 
liskusila 1 e vođena ,ali nile snuset nikakpv ptav.Dobro bi bilo
da Savlet za stambenu politiku prihvati se tih pitenla te da
istupi pred SkupStinu opštine.Ako 1e rileS o s«kupnini đa li
uvesti ili ne ,treba dobro odvapati i onda ietupiti na ledno.1
od naređnih slednice.Savlet za stnmb^nu politiku treba đa odludi
o tome•
4) Da se prođuži i dalle rad m.lesnih ealednica.

Ad/3

PRIJEDLOG ODLUKE 1 IZMJENI STATUTA OPŠTINE BANJA LUKA 

Isvlestilac fSveto Porđevid 

BAJIĆ LJUBOKIR
Da li bi se nasiv novog sekretarilata moprao lednostavnile zv^ti. 
BORBEVTĆ SVETO
Pošto već im-mo organlzacilu Centar za soci.ialni rad ,onđa 1 e 
to adekvatan nazlv.
SIKO TADIĆ
što se tiče izmlene Statuta nemam primladbe ,ali što se ti<5e 
rada mlesnih ureda govori se da <5e pruSati pomo<5 mlesnim z»1 ^d- 
nicama.To 1e zadatak cilele slušbe,ali ima poslova ko.1e Ae^e 
trebati mlesni uredi da rade mlesnim zalednicama , a to su 
poslovi ko.1 i po Zakonu pripadalu ll.lesnim zaleđnicama.Kako može 
mlesna za.lednica da odrovara a te poslove obavlla drurl ko.1l 
nieu u nikakvom odnosu s mlesaim zalednicama ni disciplniski 
ni po pladanlu.
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Ko.U bi od nae prihvatio odgovornoet a drugi da vodi ta.1 

poeao ?Čim ga ne р1абаб tn.1 ne odgovara.Kad odgovara.lu mora.1u 
biti do kra.la odgovorni.Smatram da eu to oabll.1ni poelovi 1 

da za onoliko poelova koliko mora da obavl.1a.1u treba da 
ođgovara.lu m.leene za.1ednice.

RAJKO STUTAR

Ova Odluka .1e opšta ,ne reguliše ee u n.1o.1 što 6e rađiti 
m.leeni uredi poeebno de biti otvrđen d.1elokrug rada m'eenih 
ureda.0vd.1e ee ne misli da m.leeni uredi vode nekupolitiku. 
Mdeene ea.lednice ,1об eu samoupravni organi.

Preds.1edava.1u6i Živko Babi6 stavl.la na r'lasan.le Pri.ledlog 
OdluVe o iem.leni statutn opštine Ban.1a Luka , te konstat i.le 
da se .lednoglasno usva,1a.

P a u z a 15 minuta 

Ad/ 4
PRIJEDLOG ODLUKE 0 OSNIVANJU FONDA ZA OBNOVU BANJA LUKE 
Sveto Đordevi6 podnosi predlor ispred Savleta Zn orranizacione 
i pravne poslov^.

Čuli ste izlagan.1e.ovo .1е bilo n* S^v’etu za orwniz«ciono 
pravne poslove i mi sa pravne strnne smatramo da ste trebnii 
6lanu 27 đodati novi б1ап ko.1 i glasi:
"NadleŽni sav.leti Skup'tine opštine pri dav°n.1u pri.leđlora 
za koriščen.le sredstavn iz 61.28 i Upravni odbor Ponđa pri 
odlu6ivan.1u o koriš6en.1u sredstavn Fond« ,du?ni su dn međuso- 
bno koordinira.lu rsd.'’
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Tu eu nae rukovodill prihodi fonda#eredetva fonda.S .lednim 
aredetvima raapolaže Skupština 1 to .ie ušlo u rezervn* 
fondove.Odluku donoei Skupština.Da tu bude međueobna sarad- 
n.1a mi smo smatrali da to treba naglaaiti u 51 27 
Drug Katana iapred Sav.leta za privredu dat *e drus’« pri~.1eđ- 
be a atruSna obav.lešten.ia drug Olu.1 id.

KATANA SULEJMAN

Predlažem da ве u ovo.1 Ođluci u 51 1 u e + avu 2 briše 
:"Fond zaetupa direktor atru5ne eluŽbe.” a da ae formuliše 
i"direktor fondan.RaBlog ,1e što bi kroe ovnkvu formulaci.lu 
imali đvo.lno avo.latvu pravnop lica, a .led.ne atrane Fond 
a s druge atrane Direkci.la za obnovu i izgradn.1u.Na 5elu 
fonda ato.1l direktor fonda.
U 51anu 2 da ee briše ri.1e5 "organizovan.le upotrebe aredetava” 
a doda.le ae atav 2 ko.1i glaei Fonđ može da i nepoeređno 
inveatira aredatva iz etav 1 "

2. U 5lanu 7 atav 1 brišu ae ri.1e5i :"Statutom Fonda ili..n 
Doda.le ae novi atav 2 ko.ii glaei:

"Pri.led ddnošen.1a opšteg aktn iz atavn 1 Upravni odbor dužan 
,1e da pribnvi mišl.1en.1e odgovara.ludih aav.leta SkupšAine 
op'tine.n

3. U ci.lelom tekatu ri.1e5i*"direktor atru5ne eluŽben.ođnoeno
\

"direktor Direkciie za obnovu Bnn.1alu'<e n zam.1en.1u.1e ae 
ri.1e5ima:n direktor Fonda n

OviA dajemo mogučnoati da ukoliko bude poato.lalo intereao- 
van.le vršen.la d.1elokrup« Fonda, đa odvo.lena aredetva nakon 
participiran.1a možemo ans-agirati i imati v ^ e  korieti.da 
direktor Fonda ima ovlašten.1e da atupi u asgažmane 8 predla- 
ga5em.
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Pređlažera Skupatini#što .1e saglaeen i Sav.let za privredu, 
da u etrukturl organi25aci.1e buđu eli.lededi :
Pond kao noeioc e te U.O #direktor.

SVETO DOHDEVIĆ
Ove primjedbe eu došle jutroe #.1a kao pređe.lednik Sav.1eta 
ea ва organizaciono pravne poelove prihvatio bi# a na Vama 
Je da li ćete te primjedbe prihvetiti.

ŽIVKO BABIC
Otvara pretree po Odluci o oenivan.lu Ponda za obnou Ban.1aluke.

1. Da ni.1e direktor Direkci.le već direktor Ponda,
2. Zadatak Ponda .1e da prikupl.la i raepoređu.le eredetva i 
može nepoeredno da inveetira ova eredotva

3. U članu 7 Ualovi#kriteri.1 i i iašin davan.1a#korišten.1a i 
vraćan.1a eredetava fonda utvrđulu ee opštim aktom.

4. D* ee pribave mišl.1en.1a ođređenih Sav.leta.

Predlažem da ovo ematramo eaetavnlm di.lelom ovog Pri.ledloga. 

HARE BEGANOVIĆ
U б1. 24 iekl.1u6u.1e ee Javnoat o radu Ponda.Čini mi se da 
,1e .lavnost na.lviše zainteresirana da bi bilo dobro đa 
.lavnost prisustvu.le s.1ednlcama Ponda.Ja bih rekao da .1e rad 
Ponda javan, a Javnoet se može po Odluci Ponda iekllućiti.

ŽIVKO BABIĆ
Tu ,1e bilo smisla da se obaveže U.O. da podnoei izv1eš + a.1 o 
radu Skupštini opštine na.1man.1e 2 puta gođišn.le , a da može 
Skupština zatražiti od Fonda i pri.le.
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SVETO nORnEVTĆ

Mi etno naveli đa nora biti obav.leStena .lavnoet, to ee može 
organieira ti.
ШВО REFIK

(Čita 51.25 ko.1i obnveisu.le plađan.le atvarnih obaveza )
(Čita 51.26 da isplate svih stvorenih obavesa i đo donošen.la 
propiea iz 51ana 3 taSke 1 do 3 fupla5ivat 5e se na posto.le- 
5e teku5e i đevizne габипе Slcupštine opštine.a na габип Ponda 
prenoside se po nalozima nađležnog organa Skupštine opštine."

Dg li ,1е to uopšte bilo potrebno navoditi, to ,1e po mom 
mišl.1en.1u suvišno.

DHAGAN OLUJIĆ da.1e ob.1ašn.ien.1e zbog 5ega ,1e tako citiran 
tekst i navodi da ,1e tim olakšan rad Upravmg odbora .
(Čita 51. 26 )
Od đana strupan.la na гпагти ove Ođluke .sredstva ko.1a budu 
uplađena na tfku5i габип 1о5-789-9о i deviz.ni габип 1о5-62о- 
6- 3?oo-ll-77 i 1о5 -6?o-6-3?oo-lo-77 #osim sredstava za 
ko,1a .1e davalac određio bližu nam.ie.nu fprenosi5e se na od o- 
vara.1u5e габипе Ponda.

ŽIVKD BABIĆ
Ima tu obaveza za evakuacilu, to su krupne svote a sa n.Hmn 
ima i sitnih#kada se to završi onda bi se predao iecrpnn 
izv.1ešta.1 Skupštini opštine.Mi bi nastolali da ova pristigla 
sredstva banka beci na габипе.

TOMIĆ DUŠAN

Sav.let za privredu i svi Skup'tini organi đogovorili smo se 
da idu kroz ekupštinske or ane# da se predlaže na Skupštini 
opštine.Neznnm da li bi trebalo naglas'ti da .1e ,1avni rad.
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Pond neće nlšta radltl što Skupština evo.Hm proge шот ne 
odobri ovđ.le. Rnd Ponr!a .1e ,1avan a iauzetno može U.O. na 
a.1ednici odlušiti da ee iekl.lući Invnoet.
Predlažem da ee ovo atavi kao eaetavni dio odluke.

JAJČFVIĆ IVICA

Navodi ko.1i se navode mogu ee uevollti ako au tašni,onda 
бе ae dogoditi da će ae bro.1 tereSen.la ređati .Tu piše"de 
ieplate avih obnvezaj a to moše tra.lati i više godina.onda 
dete na dva koloa.leka r̂  diti.Poeto.1e6e obaveze пебе ae tako 
lako ,odnoano brzo likvidirati.Ako ovako uavo.Hmo imat бето 
dva koloa.leka*
U Odluci o oanivan.lu Ponda, piše d« .1e zađatak Fonda da 
prikuplla aredatva ko.1a ae izuzimalu iz eredatava rezervnog 
fonda, onda taj fond ne činimo onakvim kakav bi trebso da 
bude.

ĐUBO RFFIK
Član 4 u ta6.9 navođi ae namlena fonda (onda ova namlena 
ni.1e ave #.1er ,1e dio na drugo.1 atrani.

JAJČEVIĆ
Trebalo bi da aredstva idu ođmah na Pond a Fond ima avole 
obaveze.
ŽIVKD BABIĆ
Predlažem da ae ovo ieformuliše i da drug Olu ić kaani.le 
to predoći Skupštini.
JAJČEVIĆ ГУ1СА
Ta er^detva rezervnog fonda kola 6e ee uatupiti bi6e odre- 
đena da ee aliva.lu na ,1edno m.1eeto.
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DŽAVID GUNIC
М1 emo stali na etanovlšte da aređstva ko.1a pripada.lu raenlm 
fondovima ne idu u Reeervni fond zato što SkupStina mora 
don.1eti Odluku o ustupllenom dl.lelu sredstava#radi se o kamati- 
na poelovni fond,doprinosu na L.D, i doprinos od pol.loprlvre- 
de.Bilo bi sasvim normalno da .1e Skupština na pređlog Sa.lveta 
ieračunala koliko da ustupi organieaci.1ama a preostall dio 
da bude prihod reeervnog fonda, ko.1i ima osnovni zađatak 
da interveniše u situacili elementarnlh nepogoda a imamo 
malo sredstava u rezervnom fondu.Prihod bi bio sa 2 gođine 
a ustuplleno 1е od 1.1.69. oko 4 mil.1arde dinara.Radnim orga- 
nieaci.lama bi se ustupilo oko 5o % a ostnlo bi bila moguđnost 
intervencile Skupštine u otklan.1an.1u raenih posl.ledica.

TOMIĆ DUŠAN

Molio bih da ee prihvati ova Odlukn.Savlet za privredu de 
lzndi na nnrednol s.lednici sa podatcima i predlozima pn ako 
i tada ne bi odgovaralo i*amo .1oš premena.
ŽIVKD BABIĆ

Ja sam obavješten da se več pripremalu predlozi u kolim 
rađnim organizacijam« trebn dn se vrate sredstva.Sada .1e šitav 
proces u toku.Trebnlo bi da Sav.let za privredu taj posao 
znvrši i đa dođe pred Skupštinu.Možda bi trebalo razmotritl 
i pitan.1e obezbeđenla sredstava za sanacilu bulica i pritoka 
rileka.
Predlažem đa sva sredstvaeod dana stnpnnla na snagu ove 
Ođluke,za obnovu Banlaluke #izuzev sredstava rezervnog fonđa« 
kola se nnm.lenski da.1u, idu na rašun U.O.Ponda.

Da dru' Olu.1 i<5#Eškiđ i Dubo Refik formulišu Odredbu u tom 
smislu ,odnosno nn osnovu datih predlo^a.
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Ad/ 5

BBIJEDLOG ODLUKE 0 POSEBNOM DODATKU ZA RADUIKE EVAKUISANIH 

ŠKOLA.
TABAKOVIC SEHIJA

Pošto se radi o prosvjetnim rađnicima ko.1i su posebno pogo- 
đsni ovom evakuaci.1om,predlaSem đa se posebno nagrads oni 
ko.1i su otišli sami i ostavili porodice u B*n.1aluci.
ŽIVKO BABIC
0 tome đe odluSiti n.Hhov radni kol*ktiv.

ČAMIL IBRAHIMBEGOVIĆ
Ovisit бе o školi kako <5e d.lelô  ati.Uslovi nisu svugdje 
jednaki.Mi nismo mogli u Odluci sve to da naglasimo.Bilo 
.1« pri.ledloga da bude 7 - 8  kategori.1a#med.1utim Savjet ,1e 
sve to rasmatrao i došao do zakl.1u5ka da .1e ipnk najbolje 
to sve ostaviti da sami radni kolektivi odlude prema svom 
nahođen.lu.
Treba usvojiti Odluku kako ,1e izložena.
Neće svi Jednako d.leliti.Ima ko.1i rade od .1utrn do naveće, a 
ni uslovi rada nisu jeđnaki.'^ve će se to uzetiu obzir.
LAZAR KALEŠEVIĆ
Kakav kriteri.1 zauzeti za one koli su otišli mjrvtmr*±k s 
ženom i d.lecom .Mielim da su takvi u đaleko bollem polo- 
ža.1u od onih ko.1i su ostavili ovd.le porodicu.To trebn ima + i 
u vidu.
ŽIVKO BABIĆ
Kolektivi su dužni da vode raćuna o tome i mi to prepuštnmo 
kolektivima.
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SENIJA TABAKOVIC
Ja predlažem da ae vodi габипд o po.ledinrlmf кол'1 au oti§ll 
i oetevili porodice u Ban,1aLuci.

Preda.ledava 1udi Živko Babič a + avl.1n na glaaanle pri.leđlog
1. drugarlce Senile Tabalcovid, te konatntule da ae ne uava.1a 
i
2. predlog druga Maleševiđ Laaara , te konat.a tu.1 e d« ве ne 
uavaja.

Stavl.la na glaean.le Pri.ledlog Odluke kako ,1e predložena od 
atrane Sav.leta ва obraaovan.le i vaapitan.le, te ae konatatu.1e 
da .1e uavo.len veSinom glaeova aa 9 protiv i 2 uzdržana.

Ad/6
PRIJEDLOG ODLDKE 0 НЈЕВАНА NEPOSREDNE DRUŠTVENE KONTROLE 
CIJENA.
Izv.leatilac* Hadžimu.lid Šenaudin
Iz materl.lala ko.1i ate pvimili đobili ate nacrte Odluke o 
društvenol kontroli ci.iena.
To proizlazi da m.lere ko.1e treba pođuzeti opštlnaka tilela 
preko avo.lih alužbi,uglavnom au intervenci.la da ae leđnim 
pitanlem r.1ešava zađržavan.1e ci.Vna nn poetolećem nivou.Tu 
Je šitav inđex oblaati.Da ae propišu makaimalne cijene za 
određene artikle.tu .1e nabrojano što ave dolazi pod to.
Ova 0д1ика je doatavllena nešto ranije vama # nego ~to je 
Savlet za robni promet u ime ko.leg ја govorim tretirao ovo 
pitanje.N*.ma је prezentimna šira koncepci.la O^luke ne o 
što ate vi primili, i SBv.1et .1e zauzeo određene atavove.



Pontgvilo se pitan.1e ea ko.1u odluku da se opred.lelimo u ovo.1 

koncepci.1l ko.1u .1e Sav.let rasmatrao ili pod taS,2 aadrSnvan.1 
ci.lena vodi.spdr2avan.1e ci.iena ,1e propisano i sa ugostitel.1# 

stvo.
(Čita ci.lene )
FAIL IVTCA

Mi smo dosada imali ođluku Sto <5e ko.1i §av.1et da radi.Ja 
smatram dn se treba prldržavati prvobitne odluke.To .1e 
sve pri.le išlo kros Sav.1et za komunalne poelove.Sada skoro 
da rasformiramo Sav.let za komunalne poslove., treba đa damo 
i Sav.letu sa komunalne poslove da se brine o tome kao Sto 
,1e bilo u 1969.gođini prema Slu2benom Glasniku br.ll ođ.1969 
godine.Predlazem da Spv.1et komunalne poslove đn.1e sojias- 
nost za autobus fsme<5e i vođu.
DŽAVTD GUIJIĆ
Da se napiše us saglasnost odpovara.1udeg aav.leta.
ŠEMSO HADŽIMJJIĆ
Drug Ivica nema prnvo tako da ka2efsvaki Sav.1et na podetku 
gođine dobio .1e program rada.Sve odluke proistldu is Znkona 
o društveno.1 kontroli ci.1ena f to .1e naSa nadle2nost 1 mi 
ne prisvajamo tuđa prava.
ŽIVKD BABIĆ
Što se tide ci.lena to .1e vaša d.lelatnost a što se tiđe 
suštinske biti,mora feiti da ee би.1е mišl.1en.1e odgovarn.1učeg 
Savleta.Potrebno ,1e đa ee dva sav.leta usaglase, da šlan 4 

ostane kakav .leste Ki ođbornici pola2emo габипа biraSima. 
Ova.1 šlan bi morao da ostane ovakav.
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KAJKUT VOJISLAV

Na ci.lene gd.1e eu ronrže neroam prim.leđbi ali gđ.1e eu finan- 
ci.lske ci.lene ima priro.1edbl.Na паб^ш podru5.1u eu otežani 
uelovi enabd.levanja .Doeada eroo davali po 6 din po kg a 
aada pr^dlažem 8 dlnara.

Ovo .1e prošlom ođlukom ukinuto.Bilo .1e ieto tako kao i 
prožle .~odine,ništo ee ni.1e iam.lenilo.
DURAKOVIĆ MUSTAFA
Drug je u pravu , kod nae ,1e otežano enabd.1evan.1e.PoetO.1i 
odredba za organizaci.le ko.1e eu udallene za enabd.1evan.1e, 
onda ee može atnviti Odredba i za prodnvnice ko.1e eu udnl.le- 
ne od centra više od lo km može ee pove*ati za 6 etarih din. 
po 1 kg.
KAJKUT VOJISLAV
Ja predlažem da ee prizna po svakom kg ?>rtikla 8 etnrlh din.

OLUJIĆ BOGOLJUB podnosi formulisanu Odluku ■■тиакврипоту 
o osnivanlu Fonda za obnovu Ban.la Luke sa nadopunom u б1.
26. (6ita prilaže ae zapisniku )

Stavlla ee na glaean.le Odluka sa nadopunom i lednoglasno 
se usvala.

ŽIVKO BABIĆ

Ja predlažrm da ee glaea za teket knko ovđ.le plše ,ukl.1u- 
5u.1u6i i teket ueluga za pranle.Da se nadležni Savleti sas- 
tanu i da za iđu*u s.lednicu predlože ci.1ene.0va Odluka mora- 
la ,1e etupiti na snagu .1oš 31.XII.69.god. Potrebno 1е da ee 
nadležni savleti usaglaSavn.lu.

Stnvllam na glaeanle Odluku o mleraroa neposredne društvene 
kontrole ci.lena kakva 1e dostavllena .Usvolena lednoglaeno.
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Ad/7
PEIJEDLOG ODLUKE 0 ZADRŽAVANJU STANARINA NA NIVOU 00 31.
12. 1969.GODINE.

Prl.ledlog ве etavl.1« nn glaean.1e 1 .lednoglasno ве ueva.la.

Ad/B
PRIJEDLOG ODLUKE 0 DIJELU SRFDSTAVA KOJI SE IZDVAJA IZ 
PONDA ZAJEDNIČKE POTROŠNJE ZA POKRIĆE RAZLIKE U STANARINI U 
197O.G0DINI.
Itvdeetllac: Zdravko Valen?kL<5
LJUBOMIR BAJIĆ
Mo.1e .1e miSl.1en.1e da ве ovom Odlukom etavilo u nerealan 
poloŽaj .1edan dio rađnilca#.1edna kategori.1a radnika ko.1l 
nieu rleSili stambani problem.Da 11 bi trebalo na nrki drugi 
n«Sin r.lešiti ovo pitan.1e.Ako mi eada zakidamo eređetva ko.1a 
ви nam.leneka.

ŽIVKD BABIC
Nlšta ве novo ne uvodi.U Odluci .1e li.lepo гебепо da ве u 197o. 
zamrzava atanarina na nivou 1969.godine

LJUBOMIR BAJIĆ

Ovu subvenciju podmirujemo iz eredatava ko.1a eu namlen.lena 
ва proširenje.odnoeno za kupovinu novih etanova za rađnike 
ko.1i to nema.1u.Mi ko.1i stanove imamo zakidamo.Bilo bi real- 
ni.1e dn mi svi enoeimo poal.leđice ,a ne na rečun l.ludi ko.1l 
nlsu r.lešili etambeno pitanle.

VALENTIĆ ZDRAVKO
Drug prede.leđnik ,1e nnpomenuo da ovo ni.1e ništa novo i po 
^akonu o izdva.1an.1u sređatava i da radne orp'anizaci.le mora.lu 
izdvalati 4 % za stambenu lzgradnlu.U 197o.godini neđemo



poveSati određeni iznoe.Kako ae povečavao dio etanarine tnko 
se aman.1ivao dio aubvenci.le,došli emo do prošle godine na 2%, 
Nakon što je Savezna ekupština đon.lela Rezolucilu i don.iela 
Zakon o dopuni Zakona #obzirom da .1e ova Odluka đoneeena za 
6 m.leaeci odlučiđe se dali de se zamrzavan.le odrediti za 
šitavu 197o.godinu,
ŽIVKD BABIĆ
Ovo ,1e produžetak radi.le utvrđene politike za narednih б m.1e- 
aeci.

Preda.1edava.1udi etavlla na glaaan.le Pri.leđlog Odluke o di.lelu 
eredstava ko.1l se izdvajaiz Ponda za.1ednixke potrošnje za 
pokride razlike u etanarini u 197o.gođini, te konstatu.1e da 
se .lednoglaeno usva.la.

VUKAŠIN BAŠTĆ
predlaže nadopunu 51. 3 u Odluci o propisivan.lu m.lera đruštve- 
ne kontrole robe fko.1i glasi:
"Trgovinske radne organizaci.le ko.1e ima.lu prodavnice udal.lene 
preko lo km od centra enabd.1evan.1a , mogu na ime troškova pre« 
voza zaradunati 0,08 dlnara po ledinici m.lere na maksimalne 
cilene i marže u nabavno.1 cileni.

N« aviđa mi se taj pri.ledlog , .1er ako se u selu traži pove- 
dan.le 8 % , mi uglavnom grad snabd.levamo ea sela, s sada đa 
eelo ima skupl.le, to nema nikakvog smisla.Tražim da se pri.led- 
log odbile.
RAČIĆ DRAGO
Bio snm prinu^en dok sam živio na selu da sve pladam duplo. 
Izkorna leđinica Don.1a kola veliki 1e problem u snabd.1evan.1u 
Imamo zgrddu i prodavnicu i nudili smo trrovadkim preduzedima 
odnosno našim zadrugama bez kiri.le da o tvord prodavnicuiali 
nitko ni.1e htio da prihvati,.1er usliled udal.lenosti od puta 
oko 6 km od asfaltnog puta prisilleni smo da za svaki artikal 
pladamo duplo.
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KAJKUT VLADO
Imamo robe ko.1e Imaju elobodnu cl.1enu.Mo.1a privređua orgenlea- 
cl.1a trožl 80 уакопа brašnaftko uepl.le ođ toga da oatvarl 
platu evaka mu šaet.Ja govorlm u intereeu potrošaša.Ja llčno 
proda.lem đaaku gd.1e mogu aaradlti Зо-4о % a ne brašno gd.1e 
mogu aamo iagubiti.Jq hteo ne hteo u Ivan.1eko.1 ne mogu povešati 
ci.lenu brašnu.

ŽIVKO ВАЛб
Sigurno ,1e da poato.le troškovlfali ova.1 predlog .1e auprotan 
smislu Odluke ko.1u smo pravili.Tako .1e bilo rani.le i aada tom 
ođlukom to iato produžavamo.Ako usvo.limo pr*dlog ko.1i ate vi 
pođnjeli f to de ae deaiti da <5e na nelu biti skupl.le za 8 Din 
sva roba.Moguće .1e da će zeml.1orađnlk doći u građ da kupi 
loo kg brašna a onđa vidi i đrugu robu tamo i kupi ftako dete 
izgubiti mušterl.1e.To se ne bi trebalo dogoditi f ler mi avi 
moramo viđ.leti intereaa treba da gledamo đa tamo gd.1e ni.1e 
rentabilno da ae ima neka druga nadopuna, ,1er na tskav našin 
dobi.1u se mušteri.le.

катауа suleji,:an
Ako ,1e Ivan.laka đosada dobro ooalovala nema potreba ea povešanje 
cijena i nemamo razloga za to.
REGODIĆ BRATOLJUB
Ja ae alažem s predlogom đru/ra Ka.lkuta da ,1e potrebnn povešati 
ва 8 %
KNEŽEVIĆ BOGDAN
Dosod au aeoaka područ.la imnla Ođlukom obezb.leđeno na trsnaport- 
ne troškove a danaa ne mošemo nikog pitiititi da nnm vozi 
besplatno.
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ŽIVKO BABIC

Drugovi iz eemllora^ničkih гасЈгигта da lcažu evo.1 im članovima 
kolektiva da 1e ovom Ođlukom prođuženo etan.le kakvo 1е bilo 
prošle godine.

Drugo im knžite da ete irrnli prile prilike de reagulete i da 
dopunlavate delikatiim pitanlima.
Mi produžulemo ci.lene i maržu kako amo imali doeada.Kako ei 
rađio do sada r^đi i u budude.
(Imamo eporno 51. 4 )
Za pranle i 5išćen.1e rublla i odlela i dslle rlešava Sav.let 
ea komunalne poslove a eve oetalo Skupština rlešava.
FAIL IVICA
Ki imamo Зооо artikala ko.1e Skupština ne rl ešava a hoćemo ea 
4 stvari đa Skupština rlešava.Smatrsm da oetane kao što 1е i 
bilo.
TOKIĆ DUŠAN
Treba da se nau5imo ka o treba raditi.0vd.1e se maltretiramo, 
dokle đemo ovako.Zašto Sav.let ne ieide s konkret lim odlukama. 
Iea ovih priledloga nitko ne sto.1 i.PredlnŽem đa se ekine s 
dnev.no pr reda.
ŽIVKO BABIC
Predlažem da pe glasa za tekst koli 1е dostevllen ođbornicima 
uklluču 'ući i tekst usluga eo pran.1e.Da se nadležni Savlet 
sastane i za iduću slednicu predloži ci.1ene.0vo 1е moralo 
stupiti na snagu 31.XII.1969.godine.Treba da glaeamo.Neka 
nadležni sav.leti se usaglašavalu.
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Odluka o propislvan.lu m.lera društvene kontrole cl.lena etavl.la 
se na glaean.le dosl.ledno kako piše, te ee konetatu.le đa se 
usvaja vešinom glasova od toga 3 protiv .
Skupština trnži od Sav.leta da pripremi ako Želi izm.1en.1eni 
dio za iduču e.1ednicu.

ŽIVKO BA3IĆ
Što se tl^e ci.lene vođi #rani.1e smo don.ieli Odluku o ci.leni 
vode ,ovo se nd odnoei na vodufmi smo vodu digli od 35 na 
7o din.

Ad / 9

PRIJEDLOG ODLUKE 0 PARCIJALNOH' URBANISTIČKOM RJEŠENJU STAMBE- 
NIH NASELJA BUDŽAKA I I BUDŽAK II.
Izv.lestilac: Paštar Ing.Pavle.
Imam zadatak da vas upoznam s osnovnim koncepci.lama r.1ešen.1a 
urbanietiškog nasel.la Budžak I i Buđžak II.
(prikazu.le kartu )
Pri.1edlor Odluke s obrazloženlem smo čuli »prelazimo na disku- 
si.1u.

FAIL IVICA

Stvar .1e nezgodna #trebalo ,1e i ona.1 narod upoznati#reprezento- 
vati r.1ešen,1e na tom skupu.Narod se okupio ,u pitnn.lu Је n.1i- 
hova zeml.1a#tsmo niko ništa nezna ikarx ali .1e dobio r.1ešen.1e 
o oduziman.lu zeml.1 išta.Stvarno su problemi na terenu.bio .1e i 
sekretar Rajko očevidac.Ljudi se ne bune za davan.le zeml.le, 
rađi se o tome da oni žele na to.1 zeml.1i da izgrade kuće.
Do pri.le 9 mleeeci to .1e bilo pol.loprivredno zeml.Ušte i 
sel.lak .1 e živio od toga, a sada nitko mu ne može re<5i hode 
li dobiti naknadu za tu zeml.lu i kada.Trebali bi biti svi.lesni 
da i oni treba od nečega da žive, to 1e bit o.'^rebalo bi tim



l.ludima iaplatiti nešto pn da na đrugom m.lestu mop’U lcupiti 
zeml.lu.^a aam bio dužan da to izneeem.Drug aekretar na mo.1e 
insistiran.le primio .1e delegaci.lu od Зо l.ludi .^a sam išao, 
moilio i ubeđlvao da ae smlre.Sekretar im ni.1e ob.lasnio odpla- 
tu zeml.le ,već im tumaćio propise k^ko se aeml.ia oduzima.
J« predlažem da se l.ludima koli su živ.leli ođ pol.l^privrede

ч

od zeml.le tttbrza naVnnda.

STUPAR RAJKO
Na zaht.lev druga Ivice razgovarali amo sa građanima i rekli 
im kako se vodi ta.1 postupak i rekli rokove .111 ništa više 
ne možemo da kazemo, imaju referenti zaduženi za to.kako 5e 
se utvrditi ta naknada.

ŽIVKO BABIC

Ti bi Ivice bio zađovol.lan kad bi se reklo da se požuri sa tim. 
Tvo.la prim.ledba ,1e na m.1*stu.Tim lludima ,1e trebalo pokazati 
urbanistiSku kartu i trebalo im ,1e ob.1asniti.Sada .1e preći 
problem da se tu što pri.le izgradi cesta i da drug Čur5i.1a i 
Fail Ivica pozovu sve izvođaće rađova 1 atambeno preduzeće đa 
odu na lice m.lesta i da što pri.le poćmu sa izgradn.lom ob.leka- 
ta i izPTnđn.loro infraatrukture.Treba kazati gradanima đn se 
strpe što se tiše isplnte.

RANKO ČURČIJA

Ovo nasel.le košta 18. mlld. din. a trebali smo početi sa 
radom ,1oš ?2.XI.69.g. Gradani 6e dobiti naknadu , a na.lbrže 
oni ko.1 i žive od pol.loprivrede.
ŽIVKO BABIĆ

Treba đa Rgnko poždri da ee što brže asfaltira ces+a,uvede 
voda i stru.la i da »e požuri sa postupkom.Tu posto.le zakonski 
propisi i r.1e*eniem se određule vieina para.
Da sekretnr Stupar Ra.1ko pozove Marušić Pera polloprivrednika
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iz Buđžaka ,ko.ii .1а oetao beu ikakvih prihoda te da rieši 
to pitanie •
Da drugovi iz UrbanistiSVotf zavoda zaieđno sa sekretaron 
skupštine odu na teren i da obiasne liuđima.
Drug R^nko Čur5i.1a da pogura izvođade ds Sto pri.ie po&nu 
sa radovima.

Stsvlia ee na glssanie Odluka o parciialnom urbanistiSkom 
riešeniu 8^ат^лп1ћ naselia Budžak I i Buđžak II., te se 
konstatuie đa se iednoglasno usvaia.

RAČIĆ DRA'30
A što će biti sa Meidanom.
ŽIBKO BABIĆ
SeizmiSka karta ie u toku .Raspis*n ie konkurs,traži se 
pomoć konferenciie gradova.Od 12 sati do 18 sati vodili smo 
razfrovore kako riešiti •

Z a k 1 i u б ak :
1. Da potpredsiednik S.O. ćurciia Ranko pozove sve drupt>ve 
ko.1i imaiu veze sa realizaciiom ovog riešenia.

2. Da sekretar Skupštine opštine Stupar Raiko požuri postupsk 
za naknadu za zemliište

3. Da drugovi iz Urbanističkog zavoda 1 odbornik Pail Ivica 
detalniie obiasne gradanima ovo riešenie.

AdAO
PRIJEDLOG ODLUKE 0 PODRUČJU »USLOVIKA I NAČINU EKSPLOATACIJE 
ŠLJUNKA.
Izv.iestilac: Katana Suleiman
Kat^na Suleiman podnosi priiedloge Savieta za privredu u 
vezi Odluke o eksploataci.1 i šliunka.
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1. U članu 5 iza etava 1 doda.le ee novi stav ko.ii plaei: 
"Ieuzetno ,г.1 ešen.1 еп ‘ođ ođobreni?j za ekeploataciiu šliun-
Va može se đozvoliti deponovanie ialovine i na i na odre- 
đenom tniestu u granicama elcaploatacionog područia,"
U doeadašniem atavu 2 doda.lu ae riieči :n oaim u aluča.iu 
1в atrane 2

2. U Članu 6 iepred riiečl "dubina" dodaiu ae riieči "širina" i
3. U članu 11 tačlea b ri.ieči :" ako ta rađna organizaciia 

vrši prođaiu " zam.ieniuie se riiečima :" kad prođaie".

4. U članu 14 dodaie ee etav 2 ko.1i glani :
" U novom odobreniu un.ieče ee kao uelov i obaveza rađne 

organizariie da Šliunkom enabd.i«va i đruge građaneke organi- 
zaciie i građane#kao i da preuzme več etvorene obaveze 
radnih organizaci.ia ko.ie nisu đobile novo ođborenie ukoliko 
eu te obaveze saglaene odredbama ove Ođluke."

GLIŠIC MILORAD
Priie svega mi smo dužni da obezb.iedimo zaposlenie licima 
koii su u kaznenom zatvoru (čita ..
Potrebno ie da se uvede odgovara.iuča mehanlzaciia u eksploata- 
ci.il šl.1unka,U čl, 11 ovd.le se reguliše i pitanie u što če se 
ta.1 šliunak ugraditi.Zakon ,1e odredio u što ee moze upotreb’ti. 
članu 11 niie miesto u ovo.1 ddluci .Koliko ie tih betona u 
Bania Luci ako če se koristiti samo za visoko korisne betone.
Ja mirlim da ie neodržl.1 ivo.Moše se koristiti za gradevinske 
radove.Od ovog šliunka može ee raditi beton.Skuplii .1e m3 
asfalta nego betona.Ako nabavliamo modernu safaltnu bazu pa 
ako treba nabaviti .1е iz drigih gradova..
Ja predlažem da se Ođluka prlhvati onalcva kakva ,1e s tim da 
se navede ва bito šliunak i asfalt a ne tampone.
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STIPO ВЕЖС-

što <5emo uciniti s građom.Možda imamo ,1oŠ kole nalaeište 
šl.lunka ea individualnu izgrađn.iu.
LAZAR MALEŠEVIĆ
Mogla bi ae otvoriti .1oš ko.1a šliunkara đa bi mogli i privat- 
nicl građiti.Trebalo bi otvoriti .1ednu privatnu šliunkaru.
GAJIĆ
S Odlukom ae slažem , aamo bih želio da kažem »ođnoeno đa 
dodam da mi kao wKozara putevl" smatramo da ве šl.lunak upotre- 
bi i za betumenske i asfaltne svrhe .

ZENIĆ DOBRIVOJE
Smatram da bi trebalo da ostane neko tko bi konkurisao 
"Krajini"
DIMITRIJEVIĆ KILENKO

Iz Ođluke ae vidi zašto se donosi.Ma.1dan se ni.1e koristio кчко 
Је to tc niški propisano,šl.1unak ,1e protupropisno korišten 
ni.1e se pravio u duhu propisa.Ovo ni.1e nametan.le "Kraline". 
Kra.lina .1e nab^vila poatro.1en.1a da bi mogla rađiti.Šllunak 
sa Karanovca ni.1e obrađen.Mi nemamo nikakvih aspekcila da 
budemo ledini korisnici Karanovca ma.1 an šl.lunak se mora 
prati.Imuno iskustra što zna^i upotrebl1*»vati loš materi.lal, 
nlsmo đo sađa vodili dovollno rašuna o tome.Sađa .1e "КгЦпа" 
nhbavila poetro.1en.1a kako bi mogla koristiti šllunak kako 
treba.Kolišina šllunka u Karanovcu Je konašna i ne može tra- 
jati .1oš dugo.Ma.1dan se koristi veđ 13 godina.
Drugo što se tiće pitan.1a zapošl.1avan.1a zatvorenika "Krajina" 
to ni.1e dužna.U ovom ođnosu se ugrožavaju uslovi kako бе se 
koristiti ma.1dan.Sto se tide preuzimanla obaveza smatram da 
"Kra.lina" nemože preuzeti sve ob°veze da svakog snabdleva 
šllunkom.Na pr. da pravi šllaku blokove treba obezbleđiti po#
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-stro.ienja га sve te obavese, a "Kra.Hna " da ulaže sredctva 
za ta postro.ien.la to nema racuna. Ne može ee đon.letl ođluka 
da se preuzmu sve obaveze t veđ samo đio obaveza.

ŽIVKO BABIC

Kod nas se već godina gođila diskusi.ia da ee Kljunak ne kori- 
sti '<ако treba.Za prvo vri.leme neka bude samo "Kra.iina" a 
posli.ie <5e biti ,1oš ko.1e preduzeće.
Normalno ,1е da preuzme obaveze "Kra.iina" i ieporuku vršiti 
prema ugovorima ko.1e бе međjusobno zakl.1uxivati.
Trebalo bi se or.lentiasati i na eksploataciiu šljunka u 
Laktašima, Jer .1e relacija duža za svega 5 km u odnosu na 
Karanovce.

HOSA TRKULJA

Smatram da ,1e na mjestu da ee ova.1 šl.lunak koristi za bito 
šlJunak.Ne bi sm.leli izdva.lati izgradn.iu grada od izgradnje 
puteva.Putovi su oštedeni tako đa Је nu55no da se održavaju 
na važnijim dionicama.
Da Sav.1*»t za prlvr-du izdaje ođobrenja za korišten.le šljunka 
da u đozvoli navede da se đa.1e ovim organizeci.iama ili odredi 
određenu deonicu ili određenu koliSinu šljunka.

ŽIVKO BABIĆ
1. Pita .1e kako r.lešiti problem 5o terapi.lskih zatvorenika.
2. Što s l.ludima ko.1l nisu zatvorenici a u rađnom su odnosu i 
od pri.le.

З.Око korištenja šliunka za bito šljunak i asfaltnl beton 
Д.Како obezb.leđiti industri.lski sektor s šl.lunkom .Treb*lo bl 
tražiti i đrugn r.lešenja.
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DŽAVID GUNIĆ

Ve<5 .1e r.1ešeno 8 drugovi-a 1г Bududnosti đa preuziina.luči 
ma.ldan preusima.lu i rađnilee i lica Okružnog zatvora.Oetal^ Дв 
ватпо ner.lešeno pitan.le eatvorenilca ko.1e bi trebalo na ,1ednom 
m.Vstu locirati radi kontrole .Sekr*tarl.lat za privr^du s 
drugovima iz zatvora dogovorili eu ee de ee ovi l.ludi angežu.lu 
s drugim organizaci.lama ili đa ee ma.ldan otvori u Laktašima. 
Trede pitan.le to ,1e pitan.le privatnika podnoeno enabđ.levanje 
privatnika sl.1unkom.Mi emo odma! đošli na ta.1 problem.Ima 
nekoliko radnih organizaci.la ko.1e bi mogle da na đrugim pođru- 
š.lima otvore ma.ldan.U razgovoru sa drugovima iz "Kra.line" 
doznao eam da mogu snabd.levati grad šl.lunkom i mopu dati doz- 
volu da se otvori ma.1dan.Mi amo se dogovorili đa pređuzede 
"Put" otvori .1ed*n mn.ldan i rani.le .1e poato.lao ovakav pri.led- 
log.
U 81. 1 1  da ee unese novi 2lan ko.1i bi znašio proširen.le 
nam.1ene.Posto ee radi o bito Sljunku i betonu i nema problema 
da ee unese aefaltni beton.

TOKIĆ DUŠAN

Sekretari.lat za privredu 2 oktobra razmatr-mo .1e da ee može 
Odluka uevo.1iti.Ne treba da ae plašimo da de biti monopol i 
da бе ostati bez šl.lunka.Oni su se tu izorganizovali potvori<5e 
se nov ma.1dan gd.1e 6e se dopun.1avati kapaciteti.Nama au l.1udi 
garantovali da će prihvatiti l.lude i "Progreea" ko.1i su u 
radnom odnosu, pa se može i pitan.ie ovih 4o ^ro l.luđi riešiti. 
LUČIĆ TOMO
U Karanovcu nieu dovol.lne kolišine šl lunka.On ako ee bude pro- 
pisno ekaploatieao . da ae makeimalno iskoriste paeto.leđe 
količine šl.iunka to što ima u Kar novcu че može podmiriti 
potrebe .Možda bi treba-lo uložiti za.ledniČka eredstva kako 
bi eksploataci.la ila đo maksimuma iekoriŠtena.
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Trebelo bi da i naše preduzeđe bude tretirano кчо 1 oetall.

Itra i u Građišci šl.lunka ali ni.1e ea kvalitetne elemente.
ŽIVKO BABIG
Ja bih predložio da rxže ae u roku od Зо đana nađu drugovl 
iz Krajine ,Džavid Gunić Drago Jovanović i DuŠan Tomi<5 te 
da ae dogovore pošev ođ imovine#aredatava i radne anage.Ja 
mialiir. da bi tu trebalo ukl.1u?5iti i đrugove iz građevinaretv« 
i iz Ovružnog eatvora, da ae dogovore kako <5e nadi našina 
da bi ee majdan proširio i za privatni eektnr.Ima nešto i 
riješiog šljunka, da ee vidi ko.1e bl radne organizacije mogle 
preuzeti na eebe tu ob-’vezu i tako bi ae r.lešila 2 pitanja. 
Smatram đa bl trebalo da ee uevo.1l Ođluka i dn ne za m.1 »eec 
dana podnene izvješta.l Skupštini opštine kako .1e rješena ta 
radna terapija anabdjevan.1« privatnog aektora šljunkom , i 
da ae u Odluku unese za bito šljunak i aefaltni šl.1unakeono 
što ,1e drug Dolić rekao, a ko.1i .1e predlog podržan i od drugova. 
Oetala pitan.la de ee kroz grupni rad r.leše.

Preds.1edava.1u<5i etavlja na glasanje Prijedlog Odluke o podrušju, 
ualovima i rviĆinu ekeploataci.le šljunka , te konetntd.le da se 
°dluka jednoglaeno uevaja uz sli.1ede*e 
Z a k l j u š k e  :
1. Da se sastanu drug Džaviđ Gunić,Jovanovi<5 Draro i Tomić Dušan 
te da u roku od3o dana sastanu se s drugovima iz G.P.” Kra.Hna" 
i da u dcgovoru sa n.1 ima r.leše slijedeća pitanja:
1) Problem 5o zatvorenika ko.1i rade na vađen.1u šljunka.
2) Pitanje l.1udi ko.1i nisu zatvorenici a u radnom su odnosu od 

prije.
3) Korišten.1e šljunka za bito šljunak i asfaltni beton
4) Snabd.1evan.1e inč’tstri.lskog sektora šljunkoB
5) Snabd.1evan.1e individualnog sektora šljunkom
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Pi.tan.1a ро ko.Hma se ne sagla-e ien.let će pređ Skupštinu.
U rasgovore da se ик1.1ибе predetavnici iz Laktaša#knko bi se 
r.lešila mo učnost otvaran.ia šl.lunkare u Laktaširaa ea mnn.le 
kvalitetan šl.iunak.
U roku ođ mieeec dana podn.ieti informaci.iu Skupštini o tome 
što .ie uradeno.

Ad/11

PRIJEDLOG ODLUKE 0 DEPONOVANJU ZEMLJE I OTPADNOG GRA PEVINSKOG 
MATERIJALA.
Iev.leetilac : Zdravko Valentić
Prl.ledlog Odluke atavl.1a se na glasanie i .lednorlasno se 
usva.la*

Ad/18

PRIJEDLOG ODLUKE 0 PRESTANKU FAŽENJA ODLUKE 0 VISINI NAKNADE 
ZA VADENJE ŠLJUNKA .PIJESKA I KAMENA IZ VODOTOKA.

Stavl.la ee na glasanje Pri.ledlog Odluke ft jednoglasno se 

usva.ia.

P a u z a

Ad ДЗ

PRIJEDLOG ODLUKE 0 IZMJENI ODLUKE 0 OSNIVANJU PONDA VODA 
OPŠTINE BANJALUKA.
Pri.ledlog Odluke stavl.la se na glasan.le i .lednoglasno se 
usva.la.

Ad Д 4
PRIJEDLOG RJEŠENJA 0 RAZRJEŠENJU NAČELNIKA:
a) LITRIĆ ALIJl roer.lešava se dušnosti na^elnika Sekretari.la- 

ta saxiMŠ±T*x*x*i*xk»r Skupštine opštine Ban.1aLuka
b) KUZMANOVIĆ RAJKO razr.lešava se dužnosti našelnika Sekretari-

.iata sa društvene službe Skupštine opštine Ban.ia Luka

Predlozi RJešen.1a stavlia.iu se na glasan.ie i .iednoglasno
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se usve.1a.1u.

PRIJEDLOZI RJEŠENJA 0 POSTAVBENJU NAČELTTIKA:

1) OLUJIC BOGOLJUB diplomiranl pravnik,šef Ods.leka za poslove 
Skupštine ,postPvl.1a se za našelnika Sekretari.lata Skupštine 
Ban.1a Luka,

2) LITRIC ALIJA#diplomirani pravnikfđosadašn.1 i našelnik Sekre- 
tari.lata Skupštine#postavl.1a se za našelnika Sekr^tari.lata 
za stambene poslove Skupštine opštine Ban.1a Luka

3 ŽABO Dr,SAEET#l.1ekar ,načelnik u Kedicins’ccm Centru Ban.la 
Luka postavl.la ве za načelnika Sekretr.ri.1ata za zđravstvo, 
invalidsku i boračku zaštitu Skupštine opštine Ban.la Luka,

4 KUZKANOVIĆ RAJKO #diplomirani upravni pravnik đosadašn.li 
naČelnik Sekretari.lata za društvene slušbe Skupštine opštine 
Ban.1 a Luka#postavl.ia se za načelnika Sekretnri.1ats ва pro- 
sv.letu i kultutu Skupštineopštine Ban.1a Luka,

Pri.1*dlozi Rješen.1a o postavl.1en.1u stavl.1a.1u se na glasan.le i 
jednoglasno se uevn.1a.1u,

Ad/16
PRIJEDLOG RJEŠENJA 0 IZBORU SUDIJA OPŠTINSKOG SUDA U BANJALUCI

1) ANIĆ BRANB'IRjdiplomirani pravnik sa polozenim pravosudnim 
ispitom iz Ban.ia Luke# bira se za suđi.lu Opčtinskop suda u 
Ban.la Luci.

2) ŠVRAKA NURUDIN#diplorairani nravnik sa poločenim рг-уоеи^п^т 
ispitom iz B«n.1a Luke #bira se za suđi.lu Opštinskog suda u 
Ban.laLuci.

Ad/15
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3)NUHAN0VIC HIDAJET .diplomirnni pravnilc ea polo?enim pravoeud- 
nim ispitom iz 3an.1aLu<e btra ee za suđi.lu Opštinplcop; auda 
u Ban.i '_Luci.

Pri.1edlog R.1ešen.1a o izboru auđi.la Opštinalcog auda u Ban.1a 
Luci atavl.la ae na glaaan.le i .leđnogl^eno ee usva.la*

AdA7

PRIJEDLOG RJEŠENJA 0 RAZRJEŠENJU SUDIJE OPŠTINSKOG SUDA U 
BANJA LUCI.

MILOŠEVTČ DRAG0,audi.1a Opštinalcog auda u Ban.1a Luci razr.leša- 
▼6 ae dužnoeti zbog ođlaaka na drugu dužnoet.

ф «

Pri.ledlog RJešen.la atavl.la ae na.glarnn.1e i .leđnoglaeno ae 
uava.la.

Ad/18

PRIJEDL03 ZAKLJUČKA 0 RASPISIVANJU OBJAVF ZA IZBOR JEDNOG 
SUDIJE OPŠTINSKOG SUDA U BANJA LUCI

Pri.ledlog atavl.la ae na glaaan.le i jeđnoglaano ee
ueva.1a.

Ad/19

PRIJEDLOG RJEŠENJA 0 UiENOVANJU PREDSJEDNIKA I ČLANOVA SAVJE- 
TA ZA STAMBENU POLITIKU.

Stavl.la ве na glaean.le Pri.ledlog R.1ešen.1n 1 .lednoglaeno ee 
uava.la.
U Sav.let za etarobenu politilcu Skupštine opštine Ban.lsluka 
bira.lu se :
1. VEREM AHMET.or^anizacioni a^kPetar OKSK.za preda.lednika
2. BASTA SAVKA,đirektor NIP"Glaa" za šlana
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3. B0SNIĆ VELJK0,peneioner,prede,1 ednik komiei.le za m.leane
za.lednice i zborove biraSa S0-eBan.1a Luka 
za б1апа

4. BUCAL0 Ing.RANKO,inSen.ler u 0P"Kra.1 inanodbornik VRZ,za člana
5. DURAK0VIĆ 1ШЈ0,kontrolor ТР^еЗерготе^обЕогп^к VRZ,za б1апа
6. EKERT MIROSLAV,audi.1a Okružnof' auda B.Luka,zn člnnn
7. JAJČEVIĆ IVAN,pomoć.direktora Pabrike Celuloze 1 viskoze,

poalanik SkupŠtine SRBiH, za Slana
8. KECMAN Ing.PETAR^dir'ktor pog.u fnbrici"Rudi Ča.lavec" ,član
9. M0RAIT ARSEN.atruS.aaradnik Osnov.privr*d.komore.za Slana

10.MUHURDAREVIĆ AVDO,potpreda.1ednik OKSSRN,za Slana
H.PEJČINOVIĆ MILORAD.upravnik đa^k.doma "Veaelin Maaleša",

pred.komiai.1e za atafflb.pitan.la u^eanika 
NOR, za б1апа

12.P0P0VIĆ DOJČIN.komerc.direktor а^ат^по? pređ, , za ?lana
13. T0ŠIĆ Dr.DRA0AN,l.1eknr Kedicinekor centra , za Slana
14. RAMIĆ IBRAHDC,prađ.tehničar KDI"Vrbna , za člana
15. RAČIĆ VELJKO ,radnik tvornice obude "Вовпа" , za člnna
16. VALENČIĆ IVICA ,ротоб.direk.Kreditne bnnke»odbornik VRZ,

za člane
17. ZARIĆ RADE »prof.Više peđagoške akademi.1e,poalanik Skupštin«

SRBi H , za člana 'I
Ad/ 20

A) PRIJEDLOG RJEŠENJA 0 RAZRJEŠENJU PREDSJ7DNIKA I ČLANOVA UPRAvl 
NOG ODBORA SRFDSTAVA ZA OBNOVU BANJALUKE,

B) PRIJEDLOG RJEŠENJA 0 DIENOVANJU PREDSJEDNIKA I ČLANOVA 
UPRAVNOG ODBORA EONDA ZA OBNOVU BANJA LUKE

I
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Z а 1r 1 .1 u £ а tc г

a) R^Br.le'ava.lu ae đužnoe + i prede.leđnilca i Slanova Upravnog 
odbora eredatava za obnovu B«n.1a lulce doeadaSnli 2lanovi.

b) Za pređe.lednika i članove UpraT'nog odbora Ponda sa obnovu 
Banlalulce imenulu ea elileđedi t

1. KAPOR T'OMIR za prete.lednilca,
2. DB'ITRIJEVIGIng.KILENK0,za 6lana
3. GUNIĆ DŽAVID.za Slana
4• HADŽШОT.'ERSPAHić In^.HASAN,га £lana 
5.IBRAHIMBEG0VIĆ ČAMIL.za б1апа 
6.ILIŠK0VIĆ Ing.ALEKSANDAR ,ва Slana
7. JURINČIĆ NIKO #za Slana
8. KAGLAJLIJA Inr,SEID#za 51ana
9. MALIĆ In^.DRAGOKIRjZa Slana

10. MARJANOVIĆD.SIDA.za člana
11. MILOŠEVIĆ Dr.VLADO.za Slana
12. KITR0V VOJIN.za £lana
13. PUDAR Ing.MILAN# za б1апа
14. V0JINOVIC Ing.RATKO #za Slana
15. VUK0VIĆ MIHAJLO, za б1апа
16. ZVTRKIĆ HAJRUDIN, za £lana

Priledlog se atavlla na glaean.le i lednoglaeno ae ueva.ia.

Ad/21

PRIJEDLOG ZAKIiJUČKA 0 POTVRrlVANJU STATUTA IOTJDA ZA ŠKOLOVA- 
NJE DJECE UČESNIKA NOR.
Pri.1 edlog г-кЦи^ка etpvlla в*- na glaeanje i leđno-'-laeno ee 
ueva.la.
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PRIJEDLOG RJEŠENJA 0 SPROVODENJU RFDOVNE LIKVIDACIJE PRED0EĆA 
"KVALITET"

Pri.1 edlOr se stavl.la na glaean.le i .ladnoglaeno ве ueva.1a,

Ad/ 23

TRIJEDLOG ZAKLJUČKA 0 ODOBRENJU ŠUirSKD-PRIVREDNE OSNOVB ŠIP 
"KOZARA" IZ BOSANSKE DUBICE,
Pri.1 edlog вб atavl.la na glaean.le i .1ednoglaS.no ee usva.la,

Ad/24

PHIJEDLOG ZAKLJUČKA 0 SMANJENJU CIJENE ZEKLJIŠTA ZA IZGRADNJU 
HLADNJAĆE,
LAZAR KALEŠEVIĆ

Alco sman.1u.1ero ci.lenu eeml.Hšta sa isgradn.1u hlađn.1a<5e "Vitamin* 
ke" da li бе korietiti sa ci.leli grad,
DŽAVID GUNIC
Poetignut .1e sporasum izmed.lu "StoSara" i "Vitaminke" za kori- 
§ten.1e hlađn.1a6e, •
ŽIVKD BABIĆ
Nama .1e hladn.1a6a od izrasitog lnteresa,Pref/ovori oko izrrađn.le 
hladn.1a6e vode ee veđ rOf’inu dana i eada вто ee uklopili в 
nišom ci.lenom zemlllSta.

Prijedlop ae stavl.la na glasan.le i .lednoglasno ae ueva.1a,

Ad/ 25

PRIJEDLOG ZAKLJUČKA 0 POTVRDIVANJU STATUTA KJESENEZAJED’JICE 
BISTRICA.
Isvlestilac iPepinoviđ Drago
Pri.ledlog se etavl.la na glaaan.le i .leđnoglaeno ee usva.la.

Ad/ 22
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Ad/26

PRIJEDLOG ZAKLJUČKA 0 DAVANJU SAGLASNOSTI NA PLAN ZA UNAPRE- 
"IVANJE I ZAŠTITU RIBLJEG ONDA ORGANIZACIJE SPORTSKIH RIBO- 
LOVACA BANJALUKA•

Stavl.1a se na glaean.le 1 lednoglaeno ae uevR.1a.

АЛК27

PRIJEDLOG ZAKLJUČKA 0 DAVANJU SAGLASNOSTI NA PRAVILNIK 0 
KDRIŠTENJU RIBLJEG FONDA ORGANIZACIJI SPORTSKIH RIBOLOVACA 
BANJA LUKA.

Prl.ledlog ee stavl.la na glasanle i .1edno laeno ee uevn.1a.

PRIJEDLOG ZAKLJUČKA 0 ODOBRENJU STALNE LOKACIJE ZA IZGRADNJU 
HLADNJAĆE,
Pri.1eđlog ee stavl.la na glaean.le i .1 dnoplaeno se usva.la. 

Sjednica eavrSena u 15 5aeova i lo minuta.

Ad/28

ZAPISNIČAR, 
Anita Ćulcovid

PREDSJEDAVAJUĆI 
Živlco Babić



D N Е V N I B E D

za eajedniSku sjeđnick SJnipštine opštine od
5.februara 1970«

IzvjeStaj Ltaba za ođbranu od elementarnih nepogoda 
o preduzetim m^erama u periodu poslije 31.12.1969»godine

IZVJESTILACl ŽIVKO BABIĆ,

/̂. Iavještaj žtaba za privremeni smještaj stanovnižtva
IZVJESTILACi milorad popović

3* Prijeđlog Odluke o izmjeni Statuta opštine B^njaluka
\У

IZVJESTILACi SVETO DJORDJEVIĆ 
4^ Prijeđlog Odluke o oenivanju Ponda *a obnovu Banjaluke

IZVJESTILACi SVETO DJORDJEVIĆ

tv5*/Prijedlog Odluke o posebnom đođatku *a radnike evaku- 
isanih škola

IZVJESTILACi ĆAMIL IBRAHIMBEGOVIĆ
,6^Prijeđlog Odluke o mjerama neposređne društvene kon- 

trole cijena
IZVJESTILACi ŠEMSO HADŽIMUJIĆ

\7Л PriječHog Odluke o zadržavanju stanarina na nivou 
od 31»12 *1969 »gođine

IZVJESTILACi ZDRAVKO VALENTIĆ

tPrijedlog Odluke o đijelu sredstava koji se izđvaja 
jedniške potrošnje za pokride razlike u stanarini u

197o.gođini
IZVJESTILACl ZDRAVKO VALENTIĆ

\9>- Prijeđlog Odluke o parcijalnom urbanistiškom rješenju 
stambenih naselja Budžak I i Buđžak II i

IZVJSSTILACi PAŠTAR inž. PAVLE
<1о,. Prijedlog Odluke o podružju, uslovima i načinu eka- 

ploatacije šljunka
IZVJESTILAC| KATANA SULEJ^AN
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Prijeđlog Oaluke o deponovanju zemlje i otpadnog 
g r a d jevinskog materijala

IZVJEoTILACt ZDHAVKO VALLNTIĆ
Prijedlog Ođluke o prestanku veženja Odluke o visini 

naknade za vađjenje šljunka, pijeska i kamena iz vođotoka ,
IZVJE3TILAC* DRA'rAN OLUJIĆ

IV. Prijedlog Ođluke o izmjeni Ođluke o osnivanju Ponda 
voda opš4ine Banjaluka *

Izvjestilaci BRAGAN OLUJIĆ
r,
у* Prijeđlo .i rjašenja o razrječenju načelnikai

a) Sekrt tarijata SkupStine,
b) Sekretarijata za đruštvene službe, f

l^* Prijeđlozi rjegenja o postavljenju načelnikai
a) Sekr tarijata SkupStine,
b) Sekretarijata za stambene poslove, ;
o) Sekretarijata ze zdravstvo, invalidsku i 

boracku zaštitu,
d) Sekretarijata za prosvjetu i kulturu 

Prijedlog Rješenja o izboru suđija Opštlnskog suda
u Banjaluoi,

>17^ Prijedlog Rješenja o razrješenju sudije Opštinskog 
auda u Banjaluci,

Prijeđlog Zaključka o raspisivanju objave za izbor 
jednog sucTije Opštinskog suda u Banjaluci,

Prijedlog Rješenja o imenovanju predsjednika i šlanova 
Sevjeta sa stambenu politlku,

\^o^ Prijedlog Rješenja o imenovanflu predsjednika i članova 
Upravnog ođbora Fonda za obnovu Banjaluke

IZVJESTILACi JAVOR TOMISLAV

ч23,л Prijedlog Zaključka o potvrdjivanju Statuta Ponda 
za školovanje đjeoe učesnika NOR

IZVJESTILACt RAJKD KUZ3VIAR0VIĆ
Prijedlog Rješenja o sprovodjenju redovne likvidacije . 

preduzedtf' "Kvali tetм
IZVJESTILACt Drago Jovanović

ч23. Prijeđlog Zaključka o ođobrenju šumsko-privredne osnove 
ŠIP "Кђ4агаи iz Bosanska Dubice

IZVJESTILACi MARINKO JAČIĆ
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\ 2 Prijedlog Zaključka о smaDjenju cijene zemljišta 
za izgrađnju Hlađnjače

IZTJESTILACt REPIK DJUBO

i2S£ Prijedlog Zaključka o potvrdjivanju Statuta Mjesne 
zajednioe Bistrica

IZVJESTILACi DRAGO PEPINOVIĆ

Prijedlog Zaključka o davanju aaglasnoati na plan 
za unapredjivanje 1 zaštitu ribljeg fonđa Organlzaciji sportskih 
ribolovaca Banjaluka

IZVJE '-TILACi VDKAČIN BAŠIĆ

\27/Prijedlog Zaključka o đavanju eaglasnoeti na Pravil- 
nik o korištenju ribljeg fonda Organizaciji sporstkih ribolo- 
vaca Banjaluka

IZVJESTILACi VUKA^IN BAŠIĆ

'sgp* Prijedlog ZakljuCka o odobrenju stalne lokacije za 
izgradnju Hlađijače

IZVJE3T LACl PAŠTAH inž.PAVLE



Skupština opštine Banjaluka na oqnovu člana 79. stav 3. Odluke 
o uredjivanju i izdavanju na korišćenje gradjevinqkog zeraljišta 
("Službeni glaqnik opštine ^anjaluka", broj 7/б9) i prijealoga 
Savjeta za plan i finaneije Skupštine opštine Banjaluka, na 
qjednici održanoj dana 5*2.197o. godine, donijela je

Z A K L J  П б A K

Odobrava se Stambenom preduzeću u Banjaluci da Tvor- 
nici voćnib qokova i konzervi "УГТАЂШТКА" iz Banjaluke da na 
korisćenje po cijeni 50$ nižoj od početne neizgradjeno gradje— 
vinqko zemljište upi^ano u zk.ulošcima broj: 6934, 5926, 6228, 
5884, 516, 5871, 6o51, 6958, 69o4 i 6916 k.o. Banjaluka i 
to:
- kč. broj 537/39, 537/66, 537/69, 537/7o, 537/71, 537/63,

" 537/14, 537/11, 537/13, 537/72, 537/73, 537/74,
" 537/77, 537/8o, 537/31, 537/63, 537/64, 537/65

u ukupnoj površini od 13.620 m2 radi izgrađnje hladnjače*


